




Katinka HOSSZU

Represents
Strokes
Olympics
World
Europe


Iron Aquatics
Versatile
3 🏆 1 🏆
7 🏆 1 🏆 5 🏆
13 🏆 5 🏆 2 🏆



We are pleased to welcome *the Iron Lady*, **Katinka HOSSZU** at the Mare Nostrum Tour 2018.

- Coming off a disappointing London Olympics, she decided to emphasise competition rather than training. Versatile swimmer, she's at ease on both short and long distances.
- In association with Arena, she created a successful brand offering swim essential products, making her the most famous athlete in Hungary.
- Sportively, she's one of the most medallist of its discipline. She holds two World Records, won 3 Gold Olympic medals and 7 Gold World medals.

Two times winner of the Mare Nostrum, will she repeat this performance ?

Nous avons le plaisir d'accueillir «*La Dame de Fer*», **Katinka HOSSZU**, au Mare Nostrum Tour 2018.

- En sortant d'un Jeux olympiques de Londres décevant, elle décide de mettre l'accent sur la concurrence plutôt que entraînement. Nageuse polyvalente, elle est à l'aise sur de courtes et longues distances.
- En association avec Arena, elle a créé une marque offrant des produits dérivés à succès, faisant d'elle la star incontestée en Hongrie.
- Sportivement, elle est l'une des plus médaillée de sa discipline. Elle détient deux Records du Monde, a remportée trois médailles d'Or Olympiques et sept médailles d'Or Mondiales.

Save the date : June 16th & 17th 2018
Place : Louis II stadium, Monaco



Vainqueur à deux reprises du Mare Nostrum, réussira-t-elle à réitérer cette performance ?